

REPUBLIC OF VANUATU

THE ROAD TRAFFIC (COMPOUNDING OF OFFENCES) (AMENDMENT)
ORDER NO. 18 OF 1988

To amend the Road Traffic (Compounding of Offences) Order No. 2 of 1986.

IN EXERCISE of the powers conferred by section 45 of the Road Traffic Joint Regulation No. 4 of 1962, as amended, I hereby make the Order:-

AMENDMENT OF THE SCHEDULE OF ORDER NO. 2 OF 1986

1. The Schedule of the Road Traffic (Compounding of Offences) Order No. 2 of 1986 is amended as follows:-

- (a) at page 1 by inserting the figure "5,000" in column 4 corresponding to the words "Driving a vehicle on a public road which constitutes danger or could cause danger" and the figure "45" in Columns 2 and 3 respectively;
- (b) at page 2 in Columns 1 and 2 respectively by deleting the following words:-
 - "18 Failing to comply with a traffic sign other than a "STOP" sign.
 - 18 Damaging, removing or defacing traffic sign.
 - 18 Erecting signs capable of being confused with traffic signs."
- (c) at page 2 by inserting the figures "45" and "2,000" in Columns 3 and 4 respectively corresponding to the words "Driving a vehicle fitted with wheel chains on a public road except when necessary." in Column 2;
- (d) at page 3 by inserting the figures "45" and "6,000" in Columns 3 and 4 respectively corresponding to the words "Driving a vehicle loaded to the danger of the public."

COMMENCEMENT

2. This Order shall come into force on the 1st day of June 1988.

MADE at Port Vila, this 27th day of May, 1988.

FREDERICK G. COOKE
CHIEF JUSTICE

REPUBLIQUE DE VANUATU

ARRETE NO. 18 DE 1988 RELATIF A LA CIRCULATION ROUTIERE
(REGLEMENT DES INFRACTIONS) (MODIFICATION)

Portant modification de l'arrête No. 2 de 1986 relatif à la circulation routière (Réglement des infractions)

LE PRESIDENT DE LA COUR SUPREME

en vertu des pouvoirs qui lui sont conférés par l'article 45 du Règlement Conjoint No. 4 de 1962 relatif à la circulation routière tel que modifié,

A R R E T E

MODIFICATION DE L'ANNEXE DE L'ARRETE NO. 2 DE 1986

1. L'annexe de l'arrête No. 2 de 1986 relatif à la circulation routière est modifiée comme suit :

- a) à la page 1) en insérant le chiffre "5000" dans la colonne 4 correspondant à "Conduite sur une route publique d'un véhicule constituant ou susceptible de constituer un danger pour le public", et au chiffre "45" des colonnes 2 et 3 respectivement ;
- b) à la page 2, en supprimant dans les colonnes 2 et 3 respectivement les phrases suivantes :
 - "18 Non-respect d'un panneau de signalisation autre que "STOP".
 - 18 Endommagement, déplacement ou dégradation d'un panneau de signalisation.
 - 18 Pose d'un panneau susceptible d'être confondu avec un panneau de signalisation".
- c) à la page 2, en insérant les chiffres "45" et "2000" dans les colonnes 3 et 4 respectivement, qui correspondent à "Utilisation d'un véhicule dont les roues sont munies de chaînes sur une route publique, sauf en cas de nécessité absolue" dans la colonne 2;
- d) à la page 3, en insérant les chiffres "45" et "6000" dans les colonnes 3 et 4 respectivement, qui correspondent à "Utilisation d'un véhicule ayant un chargement dangereux pour le public", dans la colonne 2;

ENTREE EN VIGUEUR

2. Le présent arrête entrera en vigueur le 1er juin 1988.

FAIT à Port-Vila le 27 mai 1988.

FREDERICK G. COOKE
PRESIDENT DE LA COUR SUPREME